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Rada Miejska w Strykowie 

 

 

Protokół nr XV/2025 

z XV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 25 marca 2025 roku 
 

Obrady rozpoczęto 25 marca 2025 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:37 tego samego 

dnia. Transmisja z obrad dostępna: https://esesja.tv/transmisja/66071/xv-sesja-rady-miejskiej-

w-strykowie-w-dniu-25-marca-2025-r-o-godz-1200.htm  

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych Rady Miejskiej w Strykowie: 

1. Marzanna Boratyńska 

2. Damian Drzewiecki 

3. Dariusz Dziewulski 

4. Tomasz Habigier 

5. Piotr Hajdys 

6. Andrzej Janeczko 

7. Artur Kotarski 

8. Michał Kwiatkowski 

9. Marcin Łysoń 

10. Artur Mikiciński 

11. Kinga Miśkiewicz 

12. Marek Perek 

13. Krzysztof Szewczyk 

14. Dariusz Szychowski 

15. Jarosław Włodarczyk 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Pan Piotr Ślęzak Burmistrz Strykowa  

2. Pan Adam Kaźmierczak Zastępca Burmistrza Strykowa  

3. Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków  

4. Pan Radosław Zaborowski Sekretarz Gminy Stryków  

5. Pani Anita Kozek-Kapuścińska radca prawny 

 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XV sesji i stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Strykowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie Damian Drzewiecki. Powitał wszystkich radnych, Burmistrza Strykowa 

wraz ze współpracownikami, Sołtysów, Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta 

Strykowa, wszystkich mieszkańców Gminy Stryków i wszystkich, którzy oglądają transmisję 

XV sesji. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie stwierdził kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie przypomniał, że sesja jest transmitowana zgodnie 

z prawem, a na stronie internetowej umieszczono klauzulę RODO dotyczącą transmisji obrad. 

 

 

 

https://esesja.tv/transmisja/66071/xv-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-w-dniu-25-marca-2025-r-o-godz-1200.htm
https://esesja.tv/transmisja/66071/xv-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-w-dniu-25-marca-2025-r-o-godz-1200.htm
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Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki obowiązki sekretarza 

powierzył Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Strykowie radnej Kindze Miśkiewicz. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad XV sesji:  
 

1. Otwarcie obrad XV sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta i gminy 

Stryków z uwzględnieniem oceny Policji oraz PSP i OSP. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Orzechówek i Michałówek obręb Michałówek (XV_127_2025). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków na obszarze części wsi 

Sosnowiec−Pieńki i części miasta Strykowa (XV_128_2025). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji na terenie Gminy Stryków (XV_129_2025). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2025 roku 

(XV_130_2025). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług 

sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania 

wykonywania takich usług (XV_131_2025). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/389/2018 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 24 stycznia 2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i przedszkoli prowadzonych na terenie 

Gminy Stryków przez inne niż Gmina Stryków osoby prawne i fizyczne, trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu 

i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji (XV_132_2025). 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/275/2020 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 12 listopada 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów (XV_133_2025). 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXV/563/2023 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 13 stycznia 2023 r. w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Stryków (XV_134_2025). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

na rzecz użytkownika wieczystego (XV_135_2025). 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków 

(XV_136_2025). 

16. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie opłaty z tytułu uzyskania zgody 

na umieszczenie reklamy (XV_137_2025). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale 

Nr XIV/141/2019 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 30 września 2019 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa (XV_138_2025). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu 

Gminy Stryków na wymianę dotychczasowego nieekologicznego źródła ciepła 

opartego na paliwie stałym na nowe ekologiczne źródło ciepła w celu ograniczenia 

niskiej emisji na terenie Gminy Stryków (XV_139_2025). 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku dokonania wpłat do budżetu 

nadwyżki środków obrotowych za 2024 rok samorządowego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie (XV_140_2025). 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/102/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2025 rok (XV_141_2025). 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/101/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2025 - 2042 (XV_142_2025). 

22. Zatwierdzenie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 25 lutego 2025 r. 

23. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

24. Sprawy różne. 

25. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

26. Zamknięcie obrad XV sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał o uwagi i propozycje 

do zaproponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie ww. porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, 

Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Boratyńska 

 

 

Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki wnioskował o powołanie 

Komisji Uchwał i Wniosków na XV sesji Rady Miejskiej w Strykowie w następującym 

składzie:  

1) Radny Dariusz Dziewulski, 
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2) Radny Dariusz Szychowski,  

3) Radny Marek Perek. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, 

Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Boratyńska 

 

 

Ad. 5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta 

i gminy Stryków z uwzględnieniem oceny Policji oraz PSP i OSP. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przedstawił informację na temat bezpieczeństwa i porządku 

publicznego w Gminie Stryków, podkreślając współpracę z policją, strażą pożarną i innymi 

służbami. Burmistrz mówił, że Gmina aktywnie wspiera działania na rzecz bezpieczeństwa, 

m.in. poprzez finansowanie dodatkowych patroli policyjnych oraz modernizację systemu 

monitoringu. Wzrosła liczba interwencji związanych z ruchem drogowym, przestępczością 

oraz zdarzeniami kryzysowymi, jednak skuteczność służb utrzymuje się na wysokim poziomie. 

Policja odnotowała zarówno sukcesy w wykrywaniu sprawców przestępstw, jak i wyzwania 

związane z rosnącą liczbą wykroczeń drogowych oraz przypadków wandalizmu. Straż Pożarna 

i jednostki OSP skutecznie reagowały na pożary, miejscowe zagrożenia oraz sytuacje 

wymagające natychmiastowej pomocy. Gmina angażuje się również w działania 

profilaktyczne, w tym programy edukacyjne w szkołach, kontrole sprzedaży alkoholu 

oraz współpracę z mieszkańcami w zakresie poprawy bezpieczeństwa na osiedlach i drogach. 

Burmistrz podkreślił, że podejmowane inicjatywy przynoszą efekty, a dalsze działania będą 

koncentrować się na zwiększeniu środków na bezpieczeństwo oraz doskonaleniu współpracy 

z odpowiednimi instytucjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zwrócił uwagę na problem 

przekraczania dopuszczalnego tonażu przez pojazdy ciężarowe. Przewodniczący odniósł się 

do informacji Burmistrza, zgodnie z którą Urząd Miejski skierował do Komendy Policji 

w Strykowie 100 zawiadomień o naruszeniach. Przewodniczący zauważył, że oznacza 

to średnio jedno naruszenie co trzeci dzień, co sugeruje, że problem jest poważny. 

Przewodniczący zapytał, czy działania podejmowane przez policję i nakładane mandaty 

przynoszą widoczne efekty, a w szczególności, czy można zaobserwować zmniejszenie ruchu 

ciężkich pojazdów na odcinkach dróg objętych zakazem dla pojazdów powyżej 3,5 tony. 

Przewodniczący wskazał na konieczność oceny skuteczności dotychczasowych działań 

i ewentualnego wprowadzenia dodatkowych środków zapobiegawczych. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak stwierdził, że jak dotąd nie zaobserwowano spadku liczby 

naruszeń ograniczeń tonażowych. Burmistrz wyjaśnił, że 100 zgłoszonych przypadków 

dotyczyło głównie drugiej połowy roku, ponieważ wcześniej brakowało zasobów kadrowych 

i technicznych do systematycznego rejestrowania i przekazywania takich wykroczeń. 

Burmistrz podkreślił, że w 2025 roku sytuacja się zmieniła – liczba wysyłanych zawiadomień 
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znacząco wzrosła. Burmistrz wyraził nadzieję, że konsekwentne egzekwowanie przepisów 

doprowadzi do zmniejszenia liczby naruszeń, jednak na realne efekty trzeba jeszcze poczekać. 

 

Radny Tomasz Habigier zapytał o plany rozbudowy monitoringu, w szczególności o instalację 

dodatkowych kamer. Radny chciał wiedzieć, czy ich montaż jest uwzględniony w najbliższych 

planach dotyczących sieci monitoringu na terenie Gminy Stryków. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak potwierdził, że w budżecie na ten rok przewidziano środki 

na rozbudowę i modernizację monitoringu. Burmistrz dodał, że część kosztów może zostać 

pokryta z środków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

 

Radny Artur Kotarski zwrócił uwagę na znaczący wzrost przypadków przemocy domowej, 

szczególnie tej stosowanej przez kobiety wobec mężczyzn. Radny wskazał, że liczba zgłoszeń 

dotyczących kobiet stosujących przemoc wzrosła ponad dwukrotnie, a liczba mężczyzn jako 

ofiar przemocy domowej zwiększyła się ponad 3,5-krotnie. Radny zapytał, czy planowane są 

dalsze analizy przyczyn tego zjawiska. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odpowiedział, że monitorowanie takich zjawisk jak przemoc 

domowa jest bardzo ważne, a wzrost tego typu przypadków nie dotyczy tylko Gminy Stryków. 

Zmiana przepisów, która umożliwia szybsze wszczęcie procedury, oraz wzrost świadomości 

społecznej mogą być przyczyną tego wzrostu. Burmistrz zaznaczył, że zjawisko to jest 

niepokojące i wymaga dalszego monitorowania. 

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Orzechówek i Michałówek obręb Michałówek (XV_127_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że uchwała dotyczy zmiany uchwały Rady Miejskiej 

z dnia 25 kwietnia 2024 roku, dotyczącej przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na wskazanym obszarze. Procedura zmiany planu jeszcze 

się nie rozpoczęła, więc istnieje możliwość zmiany tego obszaru. Zmiana jest wynikiem 

wniosków właścicieli terenów, które wpłynęły po wcześniejszym przystąpieniu do planu. 

Burmistrz poprosił radnych o pozytywne przyjęcie uchwały, co umożliwi rozpoczęcie 

procedury zmiany planu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XV_127_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dotyczącego obszaru części wsi 

Orzechówek i Michałówek obręb Michałówek (XV_127_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, 

Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Boratyńska 

 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków na obszarze części wsi 

Sosnowiec−Pieńki i części miasta Strykowa (XV_128_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że inwestor planujący budowę hali przemysłowej 

już posiada na własność grunty w omawianym obszarze. Niedawno zawarł umowy 

przedwstępne, które rozszerzyły zakres inwestycji. Inwestor złożył wniosek o zmianę 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, ponieważ dwa obszary, które obejmuje 

inwestycja, są obecnie rozdzielone planowaną drogą. Inwestor uważa, że korzystniejsze będzie 

wybudowanie jednego większego obiektu niż dwóch mniejszych. W związku z tym, 

wnioskował o przesunięcie drogi w inne miejsce, ponieważ po zawarciu umów, tereny te będą 

tworzyć jeden spójny obszar inwestycyjny. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XV_128_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków na obszarze części wsi Sosnowiec-Pieńki 

i części miasta Strykowa (XV_128_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, 

Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Boratyńska 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji na terenie Gminy Stryków (XV_129_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że uchwała wynika z przeprowadzonej diagnozy 

Gminy Stryków, która analizowała zdegradowanie obszarów w zakresie infrastruktury 

technicznej i sytuacji społecznej. Diagnoza wskazuje pewne obszary gminy, gdzie koncentrują 

się problemy społeczne i infrastrukturalne. Uchwała jest pierwszym krokiem w tym procesie, 

który umożliwi rewitalizację oraz pozyskanie środków zewnętrznych na ten cel. 

Zgodnie z diagnozą, obszarem do rewitalizacji jest miasto Stryków, ponieważ tam problem 
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koncentracji negatywnych zjawisk jest największy. Diagnoza została poddana konsultacjom 

społecznym, co zapewnia jej szerokie poparcie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XV_129_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji 

na terenie Gminy Stryków (XV_129_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, 

Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Boratyńska 

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków 

w 2025 roku (XV_130_2025). 

 

Zastępca Burmistrza Strykowa Adam Kaźmierczak przedstawił założenia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Stryków” na 2025 rok. Obowiązkowy do uchwalenia do 31 marca, program został pozytywnie 

zaopiniowany przez lekarza weterynarii, organizacje społeczne i koła łowieckie oraz omówiony 

na Komisji Infrastruktury. Zakłada m.in. zapewnienie opieki w schronisku w Węgrowie 

(budżet: 255 tys. zł), pomoc dla zwierząt wolno żyjących (kastracja, sterylizacja, znakowanie) 

oraz dofinansowanie zabiegów dla zwierząt właścicielskich mieszkańców Gminy Stryków. 

Nowością jest finansowanie humanitarnego uśpienia ślepych miotów oraz całodobowa opieka 

weterynaryjna w razie wypadków drogowych. Wkrótce zostanie ogłoszone zapytanie ofertowe 

na świadczenie usług dla zwierząt właścicielskich. Celem programu jest ograniczenie 

bezdomności zwierząt i poprawa ich dobrostanu. 

 

Radny Dariusz Szychowski zgłosił uwagę techniczną dotyczącą dostępności wniosków 

o dofinansowanie zabiegów sterylizacji i kastracji zwierząt właścicielskich. Radny 

zasugerował, by formularze były szerzej dystrybuowane – np. przez sołtysów, radnych lub 

bezpośrednio w urzędzie – tak, aby również osoby bez dostępu do Internetu mogły z nich łatwo 

skorzystać.  

 

Zastępca Burmistrza Adam Kaźmierczak zapewnił, że formularze wniosków o dofinansowanie 

zabiegów będą przekazane sołtysom oraz przewodniczącym osiedli, aby zwiększyć ich 

dostępność. Zastępca Burmistrza dodał, że druki są również dostępne w urzędzie i będą 

dystrybuowane szerzej, by ułatwić mieszkańcom składanie wniosków, szczególnie tym 

bez dostępu do Internetu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XV_130_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2025 roku (XV_130_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, 

Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Boratyńska 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, 

wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług 

(XV_131_2025). 

 

Zastępca Burmistrza Adam Kaźmierczak wyjaśnił, że konieczność podjęcia uchwały wynika 

z uwag Nadzoru Prawnego Wojewody Łódzkiego dotyczących usług sąsiedzkich, które były 

po raz pierwszy procedowane miesiąc temu. Zmiany mają charakter techniczny i obejmują 

m.in.: usunięcie zapisu o roli ośrodka pomocy społecznej jako podmiotu przyznającego usługi, 

wykreślenie ograniczenia wiekowego oraz zamknięcie katalogu potrzeb kwalifikujących 

do udzielenia wsparcia. Zastępca Burmistrza zaapelował do Rady o przyjęcie uchwały zgodnie 

z zaleceniami Wojewody. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki dodał, że nowa uchwała 

uchyla tę przyjętą w ubiegłym miesiącu, w związku z koniecznością uwzględnienia uwag 

przekazanych przez Wojewodę Łódzkiego – zgodnie z wcześniejszym wyjaśnieniem Zastępcy 

Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XV_131_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 
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usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 

oraz szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług 

sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług (XV_131_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, 

Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Boratyńska 

 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/389/2018 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 24 stycznia 2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych szkół i przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Stryków 

przez inne niż Gmina Stryków osoby prawne i fizyczne, trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczenia 

wykorzystania dotacji (XV_132_2025). 

 

Zastępca Burmistrza Adam Kaźmierczak wyjaśnił, że w związku z wejściem w życie 

rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej dotyczącego podziału środków oświatowych, 

konieczna jest zmiana dotychczas obowiązującej uchwały. Nowe przepisy zmieniają zasady 

finansowania dzieci z orzeczeniem o potrzebie kształcenia specjalnego (autyzm, zespół 

Aspergera, niepełnosprawności sprzężone) uczęszczających do przedszkoli niepublicznych. 

Dotychczas finansowanie odbywało się według stałej stawki, niezależnie od liczby godzin 

zajęć. Obecnie wysokość dotacji zależy od faktycznej liczby przeprowadzonych godzin 

tygodniowo – od jednej do powyżej dziesięciu, co przekłada się na znaczące różnice w kwotach. 

W związku z tym zmieniono również odpowiednie załączniki i formularze wymagane 

przez organy nadzorcze. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XV_132_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/389/2018 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 24 stycznia 2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla niepublicznych szkół i przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Stryków przez inne niż 

Gmina Stryków osoby prawne i fizyczne, trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji 

(XV_132_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, 

Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Boratyńska 

 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/275/2020 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 12 listopada 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów (XV_133_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że od 1 stycznia 2025 r. odpady tekstylne 

stanowią osobną frakcję i nie mogą być wyrzucane z odpadami zmieszanymi. Można je 

oddawać na PSZOK przy ul. Batorego w Strykowie lub spod posesji – razem z gabarytami, 

co najmniej dwa razy w roku (najbliższy termin: 12 kwietnia). Odpady powinny być 

zapakowane we własne worki. Ubrania w dobrym stanie można nadal wrzucać do kontenerów 

na terenie Gminy Stryków. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Strykowie Kinga Miśkiewicz zaapelowała, 

by wyraźnie poinformować mieszkańców, że tekstylia nie powinny być oddawane w workach 

przeznaczonych na selektywną zbiórkę odpadów, dostarczanych przez firmę odbierającą 

śmieci. Należy je wystawiać we własnych workach. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak zapewnił, że zostanie przeprowadzona dodatkowa kampania 

informacyjna skierowana do mieszkańców, mająca na celu przypomnienie zasad selektywnej 

zbiórki odpadów tekstylnych. Burmistrz podkreślił, że odpowiednie informacje zostaną 

przekazane po przyjęciu uchwały, tak aby jak najszersza grupa mieszkańców mogła skorzystać 

z nowego rozwiązania w sposób prawidłowy. 

 

Radny Dariusz Dziewulski zwrócił się z pytaniem do Burmistrza, dotyczącym organizacji 

zbiórki odpadów tekstylnych na terenach zabudowy wielorodzinnej.  

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że odbiór odpadów tekstylnych z terenów zabudowy 

wielorodzinnej będzie realizowany na takich samych zasadach, jak odbiór odpadów 

wielkogabarytowych – mieszkańcy będą mogli wystawić odpady w wyznaczonym dniu, 

zgodnie z obowiązującym harmonogramem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XV_133_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/275/2020 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 12 listopada 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów (XV_133_2025). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, 

Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Marzanna Boratyńska 

 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXV/563/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 13 stycznia 2023 r. w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Stryków (XV_134_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że projekt uchwały jest konsekwencją 

wcześniej przyjętej przez Radę uchwały i dotyczy dostosowania zapisów regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Stryków. Zmiany te odnoszą się 

do wprowadzenia nowej frakcji odpadów – tekstyliów i odzieży – zgodnie z wcześniejszą 

decyzją Rady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XV_134_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXV/563/2023 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

13 stycznia 2023 r. w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Stryków (XV_134_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, 

Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Boratyńska 

 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej na rzecz użytkownika wieczystego (XV_135_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że użytkownik wieczysty złożył wniosek 

o wykupienie na własność działki, którą aktualnie użytkował na podstawie użytkowania 

wieczystego. Zgodnie z przepisami ustawy o gospodarce nieruchomościami, gmina 

ma obowiązek sprzedaży nieruchomości na określonych zasadach, w przypadku złożenia 

takiego wniosku. W związku z wymogiem, który nakłada ustawa o samorządzie gminnym, 

dotyczącego konieczności uzyskania zgody Rady na wszelkie transakcje dotyczące 
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nieruchomości stanowiących własność Gminy, została przygotowana odpowiednia uchwała. 

Burmistrz zwrócił się do Rady o jej przyjęcie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XV_135_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz 

użytkownika wieczystego (XV_135_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, 

Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Artur Kotarski 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Boratyńska 

 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stryków (XV_136_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że dotychczasowy dzierżawca działki złożył 

wniosek o przedłużenie umowy dzierżawy na kolejne trzy lata. Burmistrz zaznaczył, że działka 

jest rolna i była użytkowana w tym charakterze dotychczas. Rolnik, który ją dzierżawi, 

prawidłowo gospodaruje nieruchomością, dlatego nie występują żadne przeciwwskazania, 

aby kontynuował dzierżawę na podstawie nowej umowy. Burmistrz zwrócił się do Rady 

o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XV_136_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków 

(XV_136_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, 

Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Boratyńska 

 

 

Ad. 16. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie opłaty z tytułu uzyskania zgody 

na umieszczenie reklamy (XV_137_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że w 2003 roku została przyjęta uchwała Rady 

Miejskiej dotycząca stawki za wynajem i zgodę na umieszczenie reklamy na obiektach 

należących do Gminy Stryków. Jednakże, zgodnie z obowiązującymi przepisami, ustalanie 

stawek w tej sprawie nie należy do kompetencji Rady, lecz do Burmistrza. W związku z tym, 

konieczne stało się uchylenie dokumentu z 2003 roku. Nowa stawka za uzyskanie zgody 

na umieszczenie reklamy na obiektach gminnych zostanie ustalona w drodze Zarządzenia 

Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XV_137_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie opłaty z tytułu uzyskania zgody 

na umieszczenie reklamy (XV_137_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, 

Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Boratyńska 

 

 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale 

Nr XIV/141/2019 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 30 września 2019 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa (XV_138_2025). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że do Rady 

Miejskiej została przekazana przez Wojewodę skarga mieszkańca Gminy Stryków na działanie 

Burmistrza Strykowa, dotyczącą zaniechania przez niego wykonania czynności prowadzących 

do realizacji miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Po rozpatrzeniu skargi, 

Rada Miejska, na wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, uznała ją za bezzasadną, 

wskazując, że skarga nie wnosiła żadnych nowych informacji ani treści. Zgodnie z artykułem 

239 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 roku, kodeks postępowania administracyjnego, jeśli skarga 

nie zawiera nowych okoliczności, organ właściwy do jej rozpatrzenia może podtrzymać swoje 
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wcześniejsze stanowisko, bez zawiadamiania skarżącego. Taka propozycja uchwały została 

zaprezentowana przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XV_138_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale 

Nr XIV/141/2019 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 30 września 2019 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa (XV_138_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, 

Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Boratyńska 

 

 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu 

Gminy Stryków na wymianę dotychczasowego nieekologicznego źródła ciepła opartego 

na paliwie stałym na nowe ekologiczne źródło ciepła w celu ograniczenia niskiej emisji 

na terenie Gminy Stryków (XV_139_2025). 

Zastępca Burmistrza Adam Kaźmierczak przedstawił szczegóły dotyczące dotacji, której celem 

jest wsparcie mieszkańców w zakresie wymiany dotychczas nieużytkowanego źródła ciepła 

na nowe, ekologiczne rozwiązania. Nowe źródło ciepła musi być dopuszczone do użytkowania 

na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej i spełniać obowiązujące przepisy oraz normy 

środowiskowe. W ramach dotacji przewiduje się możliwość dofinansowania zakupu i montażu 

następujących urządzeń: kotłów na ekogroszek spełniających wymagania ekoprojektu, kotłów 

i kominków na biomasę również zgodnych z wymogami ekoprojektu, kotłów gazowych 

(zarówno przyłączonych do sieci gazowej, jak i z indywidualną instalacją zbiornikową), 

ogrzewania elektrycznego oraz pomp ciepła. W związku ze wzrostem kosztów zakupu 

nowoczesnych urządzeń grzewczych, zaproponowano zwiększenie wysokości dotacji 

z dotychczasowej kwoty 5 000 zł do 7 000 zł, z zastrzeżeniem, że kwota ta nie może 

przekroczyć 70% wartości urządzenia. Dodatkowo, uchwała zostanie dostosowana 

do przepisów dotyczących pomocy de minimis, ponieważ przyznawana dotacja stanowi formę 

takiego wsparcia. Oznacza to, że zarówno przedsiębiorcy, jak i rolnicy korzystający z tej formy 

pomocy muszą uwzględnić obowiązujące limity kwotowe wynikające z przepisów unijnych, 

obejmujące bieżący rok podatkowy oraz dwa poprzedzające go lata. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr XV_139_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Stryków na wymianę dotychczasowego nieekologicznego źródła ciepła opartego na paliwie 

stałym na nowe ekologiczne źródło ciepła w celu ograniczenia niskiej emisji na terenie Gminy 

Stryków (XV_139_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, 

Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Boratyńska 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że w związku z podjęciem uchwały dotyczącej 

dotacji na wymianę nieekologicznego źródła ciepła, mieszkańcy zostaną odpowiednio 

poinformowani o terminach naboru wniosków. Burmistrz zaznaczył, że w porównaniu 

do ubiegłego roku okres ten zostanie wydłużony, ponieważ wcześniejsze terminy – wynoszące 

około 2–3 tygodnie – okazały się zbyt krótkie, co sygnalizowali mieszkańcy. W związku z tym, 

w przygotowywanym zarządzeniu okres naboru zostanie przedłużony, aby umożliwić większej 

liczbie mieszkańców skorzystanie z tej formy wsparcia. Działanie to ma na celu wyjście 

naprzeciw zgłaszanym potrzebom i ułatwienie procesu składania wniosków. 

 

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku dokonania wpłat do budżetu 

nadwyżki środków obrotowych za 2024 rok samorządowego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie (XV_140_2025). 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że Zakład Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej wypracował nadwyżkę środków obrotowych. Aby jednostka nie była 

zobowiązana do zwrotu tych środków do budżetu gminy, konieczne jest podjęcie stosownej 

uchwały. Burmistrz wyjaśnił, że chodzi o kwotę niespełna 107 000,00 zł, która – zgodnie z § 2 

uchwały – zostanie przeznaczona na wymianę wodomierzy oraz częściowo na utwardzenie 

terenu na terenie oczyszczalni ścieków w Strykowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr XV_140_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku dokonania wpłat do budżetu nadwyżki 

środków obrotowych za 2024 rok samorządowego Zakładu Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Strykowie (XV_140_2025). 



16 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, 

Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Boratyńska 

 

 

Ad. 20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/102/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2025 rok (XV_141_2025). 

 

Skarbnik Gminy Stryków Iwona Stańczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła ww. projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr XV_141_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/102/2024 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2025 rok 

(XV_141_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, 

Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Boratyńska 

 

 

Ad. 21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/101/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2025 - 2042 (XV_142_2025). 

 

Skarbnik Gminy Stryków Iwona Stańczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła ww. projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 



17 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr XV_142_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/101/2024 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stryków na lata 2025 - 2042 (XV_142_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, 

Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Boratyńska 

 

 

Ad. 22. Zatwierdzenie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 25 lutego 2025 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że wpisów 

do protokołu nie złożono. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do treści protokołu.  

Uwag do protokołu nie złożono. Przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

25 lutego 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, 

Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Boratyńska 

 

 

Ad. 23. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przedstawił sprawozdanie z działalności od początku roku, 

obejmujące najważniejsze inicjatywy i działania Urzędu. Burmistrz poinformował o odbytych 

spotkaniach noworocznych z Kołami Gospodyń Wiejskich, spotkaniach z przedstawicielami 

jednostek OSP oraz naradzie z sołtysami i przewodniczącymi osiedli z okazji Dnia Sołtysa, 

podczas których omówiono bieżące sprawy i plany na 2025 rok. Burmistrz zaznaczył swoje 

osobiste zaangażowanie jako wolontariusza w finale Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy 

w Strykowie. W ramach współpracy z Nadleśnictwem uzgodniono ograniczenie wycinki drzew 

w lesie w Dobieszkowie oraz zachowanie strefy buforowej. Burmistrz przedstawił również 

efekty pilotażowego programu „Strykowska Akademia Juniora”, zrealizowanego w czasie ferii 

zimowych, z zapowiedzią jego kontynuacji. W odniesieniu do zagospodarowania 
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przestrzennego poinformował o trwających pracach nad kompromisową wersją planu 

dla Bratoszewic, poprzedzonych konsultacjami z inwestorem i mieszkańcami. Trwają także 

rozmowy z Gminą Zgierz i Starostwem Powiatowym w Zgierzu dotyczące utworzenia nowej 

linii autobusowej. W zakresie infrastruktury energetycznej podpisano umowę z PGE 

na opracowanie projektu przyłącza dla Centrum Rozwoju Strykowa. Burmistrz odniósł się 

do współpracy z Lokalną Grupą Działania „Polcentrum” w kontekście naborów 

na dofinansowania projektów infrastrukturalnych i społecznych. Burmistrz poinformował 

o sprzedaży gruntów inwestycyjnych w Smolicach na rzecz Łódzkiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej, gdzie planowane są nowe inwestycje. Podpisano również porozumienie 

z Policją w sprawie organizacji dodatkowych patroli, a także trwają starania o przywrócenie 

całodobowej dyżurki w komisariacie. Burmistrz uczestniczył w szkoleniach i konferencjach 

dotyczących wykorzystania sztucznej inteligencji oraz odnawialnych źródeł energii 

w samorządzie. Burmistrz poinformował, że prowadzone są intensywne działania związane 

z pozyskiwaniem środków zewnętrznych – Burmistrz aktywnie uczestniczy w pracach 

Komitetu Monitorującego Fundusze Europejskie oraz w konferencjach informacyjnych, 

m.in. w Brzezinach. Burmistrz poinformował, że trwa również konkurs na projekt pomnika 

Zishego Breitbarta, którego realizacja zostanie poprzedzona konsultacjami społecznymi. 

Burmistrz mówił o odbywających się spotkaniach z inwestorami zainteresowanymi realizacją 

przedsięwzięć na terenie Gminy Stryków. Burmistrz przedstawił również informacje na temat 

realizowanych i planowanych inwestycji gminnych. Na zakończenie Burmistrz przekazał, 

że trwają zaawansowane działania zmierzające do zakupu przez Gminę działki zlokalizowanej 

przy dworcu PKP w Strykowie. 
 
 

Ad. 24. Sprawy różne. 

 

Radny Dariusz Szychowski zapytał o postęp prac przy sygnalizacji świetlnej w Niesułkowie, 

zwracając uwagę na niedawny montaż znaków. Radny dopytywał, czy możliwe jest 

wcześniejsze podłączenie zasilania i uruchomienie sygnalizacji, czy też nastąpi to zgodnie 

z planem w sierpniu. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że zgodnie z umową zawartą między Zarządem 

Dróg Wojewódzkich a PGE, termin uruchomienia sygnalizacji w Niesułkowie pozostaje 

bez zmian. Gmina nie posiada szczegółowych informacji, ponieważ nie jest stroną tej umowy. 

Burmistrz wyraził jednak nadzieję, że rozpoczęty montaż znaków to zapowiedź rychłego 

uruchomienia sygnalizacji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał o aktualny etap prac 

nad wdrożeniem systemu komunikacji z mieszkańcami, który planowano uruchomić. 

Przewodniczący wyraził zainteresowanie postępem działań w tym zakresie. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odpowiedział, że podpisano już umowę z producentem 

oprogramowania na wykonanie dedykowanej aplikacji mobilnej dla Gminy Stryków. 

Wykonawca ma dwa miesiące od dnia podpisania umowy (czyli od około dwóch tygodni temu) 

na przygotowanie aplikacji. Obecnie trwają prace projektowe. Wkrótce Gmina Stryków 

otrzyma wersję testową, którą będzie można sprawdzić i zgłosić ewentualne uwagi. Zgodnie 

z umową aplikacja powinna zostać uruchomiona najpóźniej w połowie czerwca. 

 

Radny Michał Kwiatkowski poruszył trzy kwestie. Radny zapytał, czy Spółka Wodna planuje 

powrócić do miejscowości Krucice w celu dokończenia prac, zwłaszcza w rejonie jednego 
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z gospodarstw. Radny zwrócił się również z prośbą o interwencję w sprawie zalegającego 

po zimie piachu na drogach powiatowych i chodnikach, apelując o podjęcie działań 

porządkowych przez Powiat. Ponadto radny dopytał o aktualny etap prac związanych 

z planowaną budową południowej obwodnicy Strykowa, podkreślając duże zainteresowanie 

mieszkańców tym tematem. 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że trwają prace nad dokumentacją potrzebną 

do wpisania budowy południowej obwodnicy Strykowa do programu budowy dróg – 

dokumenty są prawie gotowe, lecz wciąż oczekiwane są decyzje. W sprawie piachu 

zalegającego po zimie zapewnił, że wniosek zostanie przekazany do Starostwa Powiatowego 

w Zgierzu. Odnośnie Spółki Wodnej – Burmistrz nie posiada szczegółów dot. harmonogramu 

prac w Krucicach i zasugerował bezpośredni kontakt z prezesem Spółki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki przypomniał radnym 

o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych, zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, 

najpóźniej do dnia 30 kwietnia. Oświadczenia należy złożyć w dwóch egzemplarzach, 

wraz z kopią zeznania o wysokości osiągniętego dochodu za rok poprzedni oraz ewentualną 

korektą do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 

Ad. 25. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poprosił Komisję Uchwał 

i Wniosków o przedstawienie protokołu. 

 

Komisja Uchwał i Wniosków w dniu 25 marca 2025 roku w następującym składzie: 

1) Radny Dariusz Dziewulski, 

2) Radny Dariusz Szychowski,  

3) Radny Marek Perek. 

na XV sesji Rady Miejskiej w Strykowie nie przyjęła wniosków. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, 

Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Marzanna Boratyńska 
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Ad. 26. Zamknięcie obrad XV sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki przekazał mieszkańcom 

Gminy Stryków świąteczne życzenia wielkanocne. 

 

O godzinie 13:37 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki, 

po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad, dokonał zamknięcia XV sesji Rady Miejskiej 

w Strykowie.  

 

Protokołowała:  

Anna Jóźwiak  

  

Przewodniczący Rady  

Miejskiej w Strykowie  

 

Damian Drzewiecki 

 


